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Měsíčník Obecního ú řadu Chbany  

  

VVÝÝTT AAHH  ZZ   3355..  ZZAASSEEDDÁÁNNÍÍ   ZZAA SSTT UUPPII TT EELL SSTT VV AA  OOBBCCEE    
Zasedání se konalo 28. června 2010. Hlav-

ním bodem programu bylo schválení závěreč-
ného účtu obce. Tento byl zveřejněn na úřední 
desce a nebyly k němu žádné připomínky. 
Obec vloni hospodařila s nevyrovnaným roz-
počtem, posíleným o 1 104 000 Kč z vlastních 
zdrojů. Během roku se schválilo 15 rozpočto-
vých změn a na konci roku měla obec na účtu 
celkem 2 401 000 Kč.  

Starosta jednal s firmou Tesla Holding a.s. 
ve věci dodávky a montáže fotovoltaických 
elektráren na střechách v majetku obce. Jedná-
ní s firmou váznou a není jisté, zda administra-

tivní zajištění bude skutečně zajišťovat tato 
firma. Zatím se posečká s konečným rozhod-
nutím.  

Obec se rozhodla požádat o dotaci na re-
konstrukci obecního úřadu a centra obce 
s celkovými náklady 22 250 000 Kč. Pokud by 
dotaci získala, z vlastních zdrojů by musela 
přispět částkou 2 130 000 Kč.  

Zastupitelstvo se dále zabývalo opětovný-
mi žádostmi o udělení výjimek ve věci výstav-
by rekreačních chat. Protože územní plán ještě 
není hotov, byly výjimky schváleny.  

 

VVÝÝTT AAHH  ZZ   3366..  ZZAASSEEDDÁÁNNÍÍ   ZZAA SSTT UUPPII TT EELL SSTT VV AA  OOBBCCEE    
Zasedání se konalo 20. července 2010. Za-

stupitelstvo definitivně neschválilo vybudování 
fotovoltaických elektráren na plochých stře-
chách ve vlastnictví obce. Z projektu vypadla 
škola a obecní úřad a nejspíš i kotelna. Usku-
tečněním projektu by došlo ke zvýšení zadlu-
ženosti obce a i v republice dochází 
k celkovému omezení výstavby těchto elektrá-
ren.  

Plánovaná rekonstrukce topných kanálů 
jižní větve se zkomplikovala. Obec tyto kanály 
má jen jako součást kotelny, tudíž se musí ne-
chat udělat odhad. Pak teprve mohou být pře-
vedeny z obce na Služby obce Chbany. Staros-
ta byl pověřen jednáním a přípravou smlouvy, 
aby celá akce mohla na podzim začít.  

  

PPRRAANNOOSSTTIIKKYY

   

 
 

Na svatého Vavřince slunečnosti, vína hojnosti. 
Jak je teplo o Augustina, tak bude chladno na Kateřinu. 

Štěstí svatého Jana, přestávají již parna. 
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MM II SSTT RROOVVSSTT VV ÍÍ   SSVVĚĚTT AA  ZZÁÁ CCHH RRAANNNNÝÝ CCHH  PPSSŮŮ  
V termínu 30. 6.–4. 7. 2010 se v Žatci ko-

nalo za účasti 114 závodníků z 20 států světa 
Mistrovství světa záchranných psů. Soutěžilo 
se v mnoha kategoriích, např. v poslušnosti, 
dovednosti, stopách, sutinách, vodních pracích 
atd. Poslední dvě kategorie se konaly v našem 
správním území, v Přeskakách a na Nechra-

nické přehradě. České družstvo zvítězilo 
v týmech a v kategorii stopy. Svaz záchranných 
brigád kynologů se organizace akce zhostil na 
výbornou, malou měrou se na uvedeném podí-
lela i Obec Chbany, za což obdržela pamětní 
list. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
  

ZZAA HHÁÁJJEENNÍÍ   PPRROOVV OOZZUU  DDOOUUPPOOVVSSKK ÉÉ  DDRRÁÁ HH YY   
V sobotu 3. července 2010 ve 13:30 pro-

běhlo na nádraží v Kadani slavnostní zahájení 
provozu dalšího ročníku provozu Doupovské 
dráhy. Za účasti zástupců obcí, měst a objed-
natele vlaků – Mikroregionu Radonicko, byla 
za nevýslovného vedra slavnostně přestřižena 
páska u doupovského motoráku. Po té se vlá-
ček vydal spolu s hosty na palubě (ale i s pra-
videlnými cestujícími) do Radonic a Krásného 
Dvora. 

Na fotografii zleva: Stanislav Vrátník – 
strojvůdce, P. Josef Čermák – farář římskoka-
tolické církve v Kadani, Ing. Jiří Frajt – vedou-
cí odboru životního prostředí na Městském 
úřadě v Kadani, Věra Vernerová – starostka 

Radonic, Ing. Josef Zajíc – starosta Chban, 
Olga Zörklerová – místostarostka Kadaně. 
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RROOZZHHOOVVOORR   
Další návštěva, kterou jsme uskutečnili za našimi bývalými obyvateli, byla tentokrát do Domova 
důchodců v Mašťově. Již několik let tam žije paní Miloslava Vršatová, která naposledy bydlela 
ve Vikleticích. 
 
Nejdřív by nás zajímalo, jak jste se vlastně ocitla ve Chbanech? 
 

Pocházím z Krásného Března od Ústí nad Labem, je to na pravé straně Labe. 
Tam jsem chodila do školy. Za protektorátu jsme bydleli v Roudnici, bydlení bylo 
ošklivé, mamka dělala na zámku, tam vařila. Majitelem byl Němec. Německy 
rozumím, ale mluvit neumím. Maminka se rozvedla, když jsem ještě nechodila do 
školy. Otec na mne neplatil, když ho mamka sehnala, aby jí něco dal, tak zase přestal 
dělat. Vyrůstala jsem jen s maminkou, sourozence jsem neměla. Vyučila jsem se 
kadeřnicí v Roudnici. Učení trvalo čtyři roky. Když jsem se učila, tak mistrova 
manželka byla zlá, když jsem dělala zkoušky a odcházela jsem od nich, řekla mi, že 
by mi přála, abych dostala takovou učednici jako já. Přitom jsem nebyla problémová a 
dělala jsem i v neděli a v pondělí jsem musela prát ručníky takovou pračkou – 
kolíbačkou. Ale mám na to  hezké vzpomínky. Dělala jsem to rok a půl a pak se 
vdala. Měla jsem dvě děti. Bydleli jsme v Bílém Újezdě. Byla jsem doma s dětmi. Do 

školky se dávaly jen na dopoledne, protože se tam nevařilo.. Měli jsme velikou zahradu. Můj první muž byl truhlář, 
po válce si zabral truhlářství a pohřební ústav. Pak jsme se rozvedli.  

 
A kde jste se seznámila s panem Vršatou? 

V kamenolomu. Já jsem dělala nahoře na skále, zapínala vozíky a lanovkou je posílala dolů. Dělala jsem tam 
pět let. 

Do Chban jsme přišli někdy v 63. roce. Když jsem se vdávala, svatbu jsem měla v Radonicích. Brali jsme se až 
za 3 roky. Ve Chbanech se stavěly baráky, tak jsme si vzali celou bytovku a uklízeli ji. To už jsem byla těhotná se 
Zlatkou a mistr mi dal čistit okna. Lezla jsem po lešení. Když se to mistr dozvěděl, zhrozil se. Nejdříve jsme bydleli 
u Ančy Vršatové, ona je o rok starší. Pak jsme šli bydlet do školy. Babička Vršatová chtěla malou hlídat, ale muž 
ji nechtěl nikomu dát. Tahal kočárek od třídy ke třídě. 20 let jsme bydleli a dělali ve škole. Od jejího založení. Muž 
dělal školníka a topiče. Já dělala školnici ve školce. Mělo to výhodu, že když šla Zlatka do školy, jen otevřela dveře 
v pokojíku a už tam byla. Do Vikletic jsem se přestěhovala už jako důchodkyně, muž šel krmit býky. Když jsem 
šla do důchodu, měla jsem 800 Kč. Tam jsme si koupili barák a opravovali si ho. Na dovolenou jsme nikam 
nejezdili, byli jsme jen na přehradě. Byli jsme tam i s kočkami v karavanu. Muž chodil jen na ryby. Možnost 
někam jet jsme měli, ale nechtěli jsme. 
 
Jak vypadaly Chbany, když jste sem přišli? 

Zrovna se stavěly nové bytovky. Byli tu Slováci, Maďaři, Němci ne. Ve Chbanech jsem ale prožila nejlepší 
období svého života. 

 
Jak se Vám v domově důchodců líbí? 

Je to tu pěkné, dobré jídlo. Dostáváme snídani, svačinu, oběd, odpolední svačinu a večeři. Ten, kdo má 
cukrovku dostává i druhou večeři. Když si chcete přidat, tak beze všeho. Někomu třeba nechutná, ale nikdo si 
nemůže stěžovat. Dávají hodně ovoce. Platím 7 200 Kč, které mi strhávají z důchodu. Zbytek – 1500 Kč mám 
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jako kapesné na léky a pití. Mě to stačí, ale hlavně chlapi, co kouří, tak těm asi ne. Jezdí nám sem i kadeřnice, co 
jezdí do Chban, jezdí sem pedikérka. Doktor jezdí z Radonic, Šubrt. Jedna paní mu řekla: „Pane doktore, Vy jste 
tak hezkej“. Mě se taky líbí, ale neřekla bych mu to.  

Kdo je schopný, tak jezdí do Klášterce plavat. Každý týden, to se neplatí, je to v ceně. Okolí je tu krásné. Jezdí 
se do divadla nebo na Sedlec, cesta je zadarmo.  

Také se tu oslavují svátky a narozeniny. Já měla 23. 6. 85 let. Dostala jsem balíček, v něm byly různé 
sladkosti, sušenky, čokolády. 

Do jídelny nechodím, jídlo mi nosí sem. V tělocvičně máme ribstoly, to ovládám, jedu s vozíčkem, té se chytnu 
a zvednu, třeba dvacetkrát. Pak je tam takové šlapadlo. Tak šlapu a říkají mi, šlapejte, šlapejte, jedete do Vikletic. 
V noci špatně spím, moje sousedka chrápe a já nemůžu usnout (sousedka se směje).  

Také se tu hodně opravuje. Teď se budou měnit okna, malovalo se, dávala se nová lina. Na pokojích máme 
takové přivolávače pomoci, na chodbách jsou i bezdrátové.  

 
A jaký je tu personál? 
 Moc fajn. Jsou tu mimo jiné tři rehabilitační sestry. Jedna se stará o kulturu. Vyrábějí s ostatními různé věci 
třeba z korálků a pak to jezdí prodávat. A uklízečky jsou také hodné. Zvlášť Eliška. Ta vymění i vodu 
v kytkách. 
 
A co by jste vzkázala těm, kteří jsou v situaci, že musí do domova důchodců nebo mají tu 
možnost a nechce se jim? 

Ať z toho nemají strach, že je to tu moc fajn. 
 
 
 

Za rozhovor děkuje redakce Chbanských novin 

  
PPAAMMĚĚTTNNÍÍ  KKNNIIHHAA  ČČEESSKKÉÉ  ŠŠKKOOLLYY  OOBBEECCNNÉÉ  VVEE  VVIIKKLLEETTIICCÍÍCCHH   
 
Školní rok 1932/33...pokračování  

13. 1. vykonal p. insp. K. A. Polánek inspekci na zdejší škole. 
7. 3. od 8.–9. hod. byly oslaveny 83. leté narozeniny T. G. Masaryka s proslovem o jeho 

činnosti, o boji v cizině, o jeho velkých zásluhách pro náš stát. Oslava zakončena státní 
hymnou. 

Poněvadž nastávají zlé časy, stát nemá peněz, musí šetřit a mnoho lidí jest bez práce, byla 
vypsána vládou půjčka práce. O jejím významu pro náš stát, pro naše občany bylo promluveno 
26. dubna 1933 v hodině občanské nauky a výchovy.  

6. května zúčastnili se žáci dětského divadla „Broučci“ v Žatci. Hra se líbila a svým dějem i 
úpravou jeviště zanechala v duších dětí hluboký dojem. 

Ukončení roku bylo 28. června s 37 žáky na obecné škole a s 22 žáky na mateřské škole. Za-
končení bylo spojeno se vzpomínkou na Jana Husa, největšího Čecha a stoupence pravdy. Pak 
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byly rozdány zprávy. Žákům, kteří ze školy vycházejí, bylo připomenuto, aby na český jazyk 
nezapomínali, ale i byli Čechy skutkem.  

V tomto školním roce dochází česká škola hojné podpoře p. Kadeřávka, statkáře ve Vikleti-
cích. I p. Popper z Vadkovic jest české škole nakloněn. To má za následek přiliv žactva, téměř 
dvakráte více než v loni na konci škol. roku. Zejména jest uznati velké češství p. Kadeřávka, kte-
rý výhradně má všechny dělníky české, tedy i české dítky asi 20. Zvláštností jest, že i ze Soběsuk 
(z dvora p. Stiebra, velkého Němce) docházejí k nám 2 dítky, jejichž rodiče jsou tam zaměstnáni. 
Bude-li podpora trvati dále, povede to k rozšíření a upevnění české školy. Proto jest třeba, aby 
škola zde, v kraji nejtěžším a nejhorším na Žatecku, byla posílena i dobrými učitelskými silami, 
které budou míti smysl pro ni, aby zdárně započaté dílo dospělo k vrcholu určeného cíle a ne, 
aby učitelé svým nezájmem nezničili nebo nepoškodili dobré jméno české školy. Jest též třeba, by 
učitel si získal vážnosti, autority a nestal se podřízencem některých lidí. Záleží na něm, jak vše 
zařídí. Má-li autoritu u lidí, má ji i škola. Škola nechť není útočištěm nebo středem nezdaru, ale 
„velkým chrámem“, v němž má každé dítě nalézt potřebných vědomostí, aby odcházejíc ze školy 
mělo dobrý úsudek o ní. Zároveň škola přispěje k posílení národního vědomí i u lidí, u nichž jest 
kolísavé.  

Školní vyučování bylo doplňováno jednak pomůckami, jednak čtením dětských časopisů, 
které dětem zaplatilo rodičovské sdružení. 

V zimních měsících byla pořádána stravovací akce (tj. mléčná), na níž bylo darováno 
341,20 Kč. Celkem se tak stravovalo 32 dítek po dobu 2 měsíců. 

Pokud byly vydány školské zákony i výnosy, všude je vidět snaha po šetření (jako: Zákon ze 
dne 28. 12. 1932 o úsporných opatřeních personálních, půjčka práce, aj.). 

Docházka žactva celkem dobrá. Činí téměř 90 %. Za zimních a špatných dnů jest cesta žáků 
ze vzdálenějších míst obtížná.  

 
Školní rok 1933/34 

Školní rok začal dne 1. září 1933 slibně, poněvadž škola byla výnosem Ministerstva školství 
č. 80.269/33-T-3 ze dne 28. VII. 1933 rozšířena na dvojtřídku. Dosavadní správce školy Josef 
Macourek odchází vykonat presenční službu vojenskou a na jeho místo jmenován Frant. He-
zoun, který byl zast. uč. v Libočanech. Jako třídní učitel II. třídy byl jmenován Karel Soukup, 
který byl výp. uč. při měšť. škole v Nýřanech. 

Karel Soukup narodil se 11. června 1910 v Mýtě u Rokycan, kde navštěvoval 5. tř. školu 
obecnou, pak od šk. r. 1921/22 stát. reálné gymnasium v Rokycanech.  

Po skončené zkoušce maturitní r. 1929 na výzvu škol. úřadů k abiturientům středních škol 
ucházel se o místo výpom. učitele na školách menšinových a byl ustanoven výpomocným učite-
lem ve Strupčicích, okres chomutovský, kde působil od 7. října do 31. března 1930. Dekretem 
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m.š. a n. o. přikázán byl za výpomoc. učitele na měšť. škole dívčí v Mostě, kde učil od 5. května 
1930 do konce škol. roku. 

Dne 1. října 1930 nastoupil vojenskou službu u hran. praporu 6 „Sibiřských úderníků“ 
v Domažlicích a po absolvování školy pro výchovu důstojníků pěš. vojska v záloze v Klatovech 
dokončil svoji vojenskou povinnost v Domažlicích jako četař aspirant. Doplňovací zkoušce uči-
telské dospělosti podrobil se na stát. čsl. mužském ústavu učitelském v Plzni v roce 1932 a ob-
držel vysvědčení dospělosti pro školy obecné. Od 1. září 1932 do 30. června 1933 byl výpomoc-
ným učitelem na dívčí měšť. škole v Nýřanech. Od 1. září 1933 byl ustanoven na dvojtřídní 
obecné škole ve Vikleticích a 1. května 1931 jmenován zatímním učitelem na téže škole.  

Frant. Hezoun narodil se dne 4. listopadu 1910 v Jiníně, okres Strakonice. V Jiníně navště-
voval dvojtřídní obecnou školu a od r. 1922–26 čtyři třídy stát. reálného gymnasia ve Strakoni-
cích, od r. 1926 stát. učitelský ústav v Hořovicích, kde r. 1930 maturoval. Dne 15. září 1930 
nastoupil místo učitele v Nové Vsi u Hory sv. Šebestiana u Chomutova, kde působil až do 
30. září 1931. 1. října 1931 nastoupil presenční službu vojenskou k pěš. pluku 35 do Plzně, 
v Klatovech absolvoval školu pro výchovu důst. pěš. vojska v záloze, načež dokončil svoji pre-
senční službu v Plzni dnem 13. ledna 1933. Pak působil na dvoutřídní obecné škole 
v Libočanech u Žatce do 30. června 1933 a dne 1. července nastoupil službu na dvoutříd. obec-
né šk. ve Vikleticích.  

V umístění školy nastaly změny: do místnosti pro mateř. školu v domě p. Blably byla umís-
těna II. třída a mateřská škola přestěhována do bytu správce školy, který byl upraven pro učeb-
nu mat. školy. I. třída zůstává v dřívější místnosti. Obě třídy i mateř. škola byly vybíleny a vy-
čištěny před začátkem roku.  

Oslava státního svátku konala se 27. října v 8 hod. dopoledne za účasti žactva celé školy i 
mateř. školy a za hojné účasti rodičů, kteří byli pozváni. Děti přednášely básně, zpívaly písně 
(dvojhlasně), zahráno několik sólových i sborových výstupů přiměřených důstojnosti dne. 
K dětem i rodičům promluvil o významu dne správce školy.  

Ve dnech 12.–14. prosince 1933 provedena v místnostech školy desinfekce, kterou nařídil 
MUDr. Frant. Kühnel, poněvadž se mezi žactvem vyskytlo několik případů spály. 

Dne 22. prosince provedena vánoční besídka spojená s vánoční nadílkou. (Před tím již od 
září až do prosince psal učitelský sbor prosebné dopisy po celých Čechách). Větší dary zaslány: 
Čsl. Červený Kříž – balík asi v ceně 300 Kč, N. J. S. Skuteč – 500 Kč, Ústředí N. J. S. – 400 Kč, 
p. Marie Panýrková – 100 Kč, peněžité dary Česká okresní péče o mládež v Žatci – 450 Kč, pro-
sebné dopisy, místní sbírka – 700 Kč. Nadílka byla v ceně asi 2 500 Kč.  
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PPŘŘÍÍSSPPĚĚVVEEKK  PPOOLLIICCIIEE  ČČRR   RRAADDOONNIICCEE
S příchodem léta, tedy času prázdnin a dovolených, bychom chtěli občanům jen připomenout, 

aby při opouštění svých domovů nezapomněli na to, že v tomto období přichází nejpříznivější čas 
pro nezvané návštěvníky, kteří využívají delší nepřítomnosti majitelů bytů, rodinných domů a jejich 
příslušenství (stodoly, dvory, sklepy, kůlny, garáže atd.). Aby v případě odjezdu učinili potřebná 
opatření, kterými by co nejvíce znemožnili pachatelům této trestné činnosti napadení majetku. 

Během léta bude, a mnohdy již dochází, k dozrávání ovoce a zeleniny na Vašich zahradách a 
v této chvíli již jsou mezi občany známy případy, kdy jim někdo sklidil část jejich mnohdy úmorné 
práce. Pachatelé těchto případů většinou nechodí náhodně, ale jdou si předem prohlédnout, kde co 
dozrává, kde co kdo má za zeleninu nebo ovoce a posléze v nočních hodinách jdou teprve „sklidit“ 
co není jejich a co si předem obhlédli. Z toho důvodu mějte při pobytu na zahrádkách nebo polích 
přes den oči otevřené a všímejte si osob, které si Vaši úrodu prohlížejí. Určitě tím v konečné fázi 
pomůžete sobě i nám při získávání poznatků k pachatelům této tr. činnosti. 

V měsíci květnu bylo v obvodě PČR Radonice spácháno celkem 11 tr. činů, z toho došlo 
ke spáchání 5 tr. činů (2 tr. činy objasněny, 3 tr. činy neobjasněny) na Chbansku. Dále došlo 
ke spáchání celkem 11 přestupků, z toho ke 4 na Chbansku.  

„Radonická svodka“ 
1) Z. S. a spol. pod obcí Vadkovice odcizil osobní automobil zn. Daewoo Tico, červené barvy, 

čímž vznikla poškozenému škoda ve výši 5 500 Kč. Pachatelé odjeli vozidlem přes Žatec do obce 
Janov na Rakovnicku, kde nechali vozidlo sjet do rybníku, čímž se ho chtěli zbavit a zahladit stopy. 
Vozidlo bylo nalezeno poničené a již neschopné provozu. (tr. čin, foto níže) 

 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Pohled na vozidlo nalezené v rybníku      Pohled na střepy z rozbitého okna 
 
2) Pachatel vnikl v chatové kolonii v obci Vadkovice po otevření neuzamčené vstupní brány na 

pozemek u domu, kde odcizil volně umístěný přívěsný nákladní vozík zn. Pongratz a odjel s ním na 
neznámé místo, čímž poškozenému způsobil škodu za 70 000 Kč. 

3) Pachatel v obci Vikletice rozbil skleněnou výplň pravých zadních dveří u zaparkovaného au-
tomobilu Citroen Xsara Picasso stříbrné metal barvy, vnikl do vnitřního prostoru vozidla, odkud 
odcizil finanční hotovost ve výši 200 Euro, 2 x kreditní kartu, osobní doklady poškozených, osobní 
věci poškozených a mobilní telefon zn. Sony – Ericsson, čímž způsobil poškozeným celkovou 
škodu za bezmála 40 000 Kč. (tr. čin) 
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4) Známý pachatel v obci Poláky nejprve slovně a poté fyzicky napadl poškozeného, čímž mu 
způsobil drobné zranění s pracovní neschopností. (přestupek) 

V souvislosti s tímto případem policie žádá občany obce Poláky, aby zanechali jednání, které 
má znaky zejména přestupků proti občanskému soužití a majetku, kdy dochází k vzájemnému na-
padání. Nedorozumění se dají řešit určitě i jinou cestou, než ničením majetku nebo vzájemným 
osočováním, tak doufejme, že i v tomto případě vyhraje rozum. 

5) Pachatel založil v obci Přeskaky nepovolenou skládku, čímž způsobil škodu ve výši 
2 000 Kč. (přestupek) 

 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Pohled na poškozený plot       Pohled na založenou skládku 
 
Někteří občané by si měli uvědomit, že si tímto ničíme své životní prostředí, ve kterém budeme 

muset potom žít a po takto „likvidovaném odpadu“ chodit nebo se pohybovat nebo si v tomto 
budou muset hrát naše děti, protože takto vyvezený odpad je vidět takřka na každém kroku. 

  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zůstaňme raději u takovéto přírody      A nechtějme, aby to dopadlo takto 
            prap. Pavel Budák 
 

Citát: 
„Slov je spousta, ale činy jsou vzácné.“   
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